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Maakproject 

Vorig jaar is De Werf tijdens het school-brede maakproject omgetoverd tot heus museum.  

Goed nieuws Harold en Judith, de twee kunstenaars die ons tijdens dit project begeleid hebben zijn terug.  En 

hoe.  Dit jaar zal er in het voorjaar wederom een school-breed project.  

Echter dit schooljaar gaan hier wat minimaakprojecten aan vooraf. Tijdens deze projecten staat het uitbreiden van 

de verschillende technieken centraal. Wellicht heeft u wat op de insta account voorbij zien komen.  De kinderen 

van de groepen 3,4 en 5 waren als eerste aan de beurt voor dit minimaakproject. Boren, zagen en een hoop hout 

en ijzerdraad werden door de groepen 4 en 5 gebruikt om een heus hotel voor insecten te bouwen.  

In de groepen 3 werden insecten gemaakt van ijzerdraad. Het waren dus allemaal beestjes!!!  Hé dat komt me    

bekend voor. Het hele project lag dus ook nog een beetje in het verlengde van het thema van de Kinderboeken-

week van dit jaar. 

Op 8 en 9 november zijn de groepen 6, 7 en 8 

aan de beurt. Wat zij precies gaan maken is 

nog een beetje een verrassing maar er heeft 

inmiddels een oproep om hard plastic en wc 

rollen in te zamelen op Socialschools gestaan.                                                           

Heeft u nog wat liggen geef dit dan  af bij     

Harry! 

Reacties van kinderen op de verlengde schooldag  

Na de herfstvakantie zijn we gestart met de verlengde schooldag, ik hoop dat deze nieuwe eindtijd inmiddels      

gewend geraakt is. Hieronder de reacties van enkele van onze leerlingen. 

 

Groep 7:  

Emma: "Ik vind het eigenlijk wel fijn dat we tot 14.15 

uur naar school gaan, ik heb het idee dat de dag nu 

rustiger is." 

Ocean: "We hebben nu vaker ons werk af omdat we 

meer tijd hebben, dat vind ik fijn." 

Groep 5:  

Ik (juf) had aan het begin van de dag verteld van de 

langere schooldag. Aan het einde van de dag tijdens 

opruimen zei een van de jongens: 

“Het is alweer bijna tijd juf. Ik kan echt merken dat 

we een kortere dag hebben vandaag!”  

 



Ouder- en jeugdsteunpunt 

De samenwerkingsverbanden po en vo Zaanstreek hebben op 01-08-2022 een ouder- en jeugdsteunpunt ingericht. 

Heeft u vragen over passend onderwijs, wilt u advies of praten met iemand die met u meedenkt? Dan kunt u     

terecht bij de school van uw kind. Mocht u daarna toch nog vragen hebben, dan kunt u deze stellen aan het ouder- 

en jeugdsteunpunt.  Ieder samenwerkingsverband heeft een ouder- en jeugdsteunpunt. Het is er om ouders en 

jeugdigen te helpen en werkt onafhankelijk. 

Wilt u meer informatie over passend onderwijs in het basisonderwijs?  

Kijk dan op de website van het Samenwerkingsverband PO Zaanstreek:  

Voor ouders - SWV Primair Onderwijs Zaanstreek (swvpozaanstreek.nl)  

 

U kunt uw vragen ook stellen tijdens het telefonisch spreekuur van  het Samenwerkingsverband PO Zaanstreek.  

Het telefonisch spreekuur is elke vrijdag (behalve in de schoolvakanties) tussen 9 en 10 uur op telefoonnummer 

06-28867927. We hopen dat het Ouder- en jeugdsteunpunt u zo goed mogelijk kan helpen! 

  

Theater Harimau  

Op maandag 31 oktober was onze speelzaal in een theatertje verander. Voor de kleuterklassen trad theatermaker 

Jeannie Zuiderwijk op met haar voorstelling Harimau. Ze ligt op de grond samen met een pop. Deze pop is een    

tekening aan het maken. Een tekening van de tijger Harimau! Samen met de kinderen duiken we in deze prachtige 

voorstelling de tekening in. Zo in het leven van de tijger Harimau die graag wil spelen met andere dieren. Dat gaat 

alleen niet zo goed.  De olifant laat hij schrikken, de egel schopt hij weg, de vlinder scheurt zijn vleugel en van de 

kip pikt hij het ei.  

Jeannie speelt alle personages zelf en transformeert in ieder dier door simpelweg wat schmink aan te brengen. Een 

beetje geel en een zwarte streep op haar neus en we staan oog in oog met Harimau! 

De kinderen hebben ademloos zitten kijken en toen ze uitgenodigd werden 

om mee te dansen en zingen ging dat uit volle borst.   

Een grote meerwaarde was dat Jeannie aan het einde van de voorstelling met 

de kinderen in gesprek ging en de kinderen konden heel mooi uitleggen wat 

een betere manier is om vrienden te kunnen maken. Dik compliment voor al 

onze kleuters. Nu hopen dat de tijger er ook van geleerd heeft! 

  

Jaarverslag MR 

De MR heeft haar Jaarverslag gereed, het is geplaatst op   de site 

van het IKC, onder Onze School/ Organisatie/ MR                   

Hier kunt u het Jaarverslag aanklikken en inlezen. 

https://www.swvpozaanstreek.nl/voor-ouders


Nieuwsbericht van Medezeggenschapsraad 

Het schooljaar 2022-2023 zal een belangrijk jaar worden voor De Werf vanwege het rapport van de Inspectie van het 

Onderwijs. De Medezeggenschapsraad zal hierin ook een rol spelen betreft zaken waar sprake is van advies- of       

instemmingsrecht van de MR.  In de volgende nieuwsbrieven van De Werf zullen we jullie op de hoogte houden van 

waar de MR mee bezig is.  

In het afgelopen schooljaar hebben we afscheid genomen van een  aantal MR- 

leden. We willen Wilma Jonker en Mieneke Stadt bedanken voor hun scherpheid 

en inhoudelijke bijdrage die ze mee  brachten. In de komende periode zullen we 

ons als MR leden één voor één voorstellen. Mocht je vragen/  opmerkingen      

hebben over de gang van zaken op De Werf, dan horen we dat graag.  

Spreek ons aan of mail naar MR@IKCDEWERF.nl   

Ramon Busch (voorzitter)/ Gerrit Admiraal (secretaris) en Carlos Lowijs namens de oudergeleding.                           

Yvonne Krikke/ Jill de Graaf – de Boer/ Martin Stritzko namens de personeelsgeleding. 

Even voorstellen 

Ik ben Gerrit Admiraal en woon samen met mijn vrouw Paulien in Wormerveer. We hebben 2 dochters;  Emma in 
groep 7 en Liz in groep 3. Ik werk bij VodafoneZiggo en vervul daar een management rol. Daarnaast ben ik molenaar 

op Houtzaagmolen Het Jonge Schaap. Ook op andere molens ben ik vaak te vinden. 
Hier gaat veel vrije tijd inzitten. Samen met mijn meiden vind ik het ook  heerlijk om 
erop uit te trekken. Ook steek ik graag de barbecue aan.  
 
De reden dat ik lid ben geworden van de MR is een open deur:  
ik wil graag meer betrokken zijn bij de ontwikkelingen binnen De Werf. Kinderen     
brengen veel tijd door op school en de basisschooltijd is een belangrijke periode in de 
ontwikkeling van een kind. Ik hoop via de MR mijn steentje bij te kunnen dragen aan  
de kwaliteit van het onderwijs. De afgelopen jaren waren erg leerzaam met alles wat er 
gebeurde op school.  Wij (mijn vrouw en ik) hebben bewust gekozen voor De Werf, 
omdat onderwijs op grondslag van vrij persoonlijkheidsvorming ons aanspreekt.           
Ik vind het belangrijk om deze visie voor ogen te houden als lid van de MR.  

 

Mijn naam zal bij de meeste van jullie wel bekend in de oren klinken. Dat komt natuurlijk omdat je op een                   
willekeurige woensdag een zingend kind thuis hebt en wanneer je dan vraagt wat je kind zingt hoop ik dat hij of 
zij  zegt: Meester Martin is weer in de klas geweest.   Het zal jullie dan dus ook niet verbazen dat naast lesgeven      
muziek een grote passie van me is.  Ik ben na de PABO dan ook naar het conservatorium gegaan en heb in vele       
nationale en internationale producties mogen schitteren. Ik ben 2 keer genomineerd voor een musical award en    
toen dacht ik nu is het wel welletjes. Ik ga weer terug voor de klas. 
 
Met veel plezier sta ik 2 dagen voor groep 7 en 1 dag geef ik muziek aan alle groepen van 
De Werf.  Op de donderdag en vrijdag heb ik een zangpraktijk aan huis waar ik veel        
mensen help om beter te worden en met meer plezier te zingen. 
 
Ik ben het jongste lid van de MR en dan bedoel ik helaas dat ik er het kortst bij zit. Voor mij 
zat juf Wilma erin en haar plekje mocht ik opvullen.  Het leek mij een goed plan om juist op 
dat moment in de MR te gaan omdat ik het belangrijk vond om een hogere betrokkenheid 
te hebben bij onze prachtige school. Ik zie de toekomst met een gerust hart tegemoet al 
weet ik dat er veel moet gebeuren. Maar dat gebeurt ook dat kan ik u verzekeren. Spreek 
me gerust aan als er vragen zijn over de MR of als je gewoon zin hebt om een leuk liedje te 
zingen. Dat mag altijd!  

 



Nieuwe collega benoemd 

Vorige week (43) zijn we geslaagd in het benoemen van een nieuwe collega voor onze school en wel voor de groe-

pen 1-2.. Haar naam zullen we bekendmaken, zodra de school waar zij (het is een juf …) nu werkt, het nieuws ook 

bekend maakt. Tot die tijd blijft het even spannend, maar ik zal haar voorstellen      

zodra dat kan. En ik zal op dat moment ook bekend maken in welke groep 1-2 de 

nieuwe collega gaat werken. Ik ben blij dat we er in geslaagd zijn in deze tijd een   

nieuwe collega toe te voegen aan het team, gezien het grote lerarentekort op deze 

arbeidsmarkt.  We zien uit naar een prettige samenwerking.      

 

 

Vervoer van kinderen 

Deze week gaan de kinderen van de groepen ….. naar de Ice-Games, lekker schaatsen in Alkmaar. Voor het vervoer 

naar Alkmaar en weer terug hebben we ouders gevraagd, heel fijn 

dat er voldoende vervoer geregeld kon worden. Maar hoe zit het 

eigenlijk met de veiligheid van het vervoer van je kind bij een ou-

der van school?   Dit zijn de afspraken:  

Hoofdregel voor vervoer van kinderen 

De basisregel is dat kinderen kleiner dan 1,35m in een goedge-

keurd en passend kinderbeveiligingssysteem moeten zitten.  Goedgekeurd zijn kinderzitjes met ECE labels. Passend 

betekent dat het kinderbeveiligingssysteem aangepast moet zijn aan de lengte en het gewicht van het kind.        

Kinderen vanaf 1,35m en volwassenen moeten gebruik maken van de veiligheidsgordel.  Het is niet toegestaan 

meer personen te vervoeren dan dat er  zitplaatsen in de auto aanwezig zijn. Op het  kenteken staat aangegeven 

hoeveel zitplaatsen de auto heeft.  

Een tweede belangrijke voorwaarde voor het vervoer van kinderen onder verantwoordelijkheid van school is het   

hebben van een inzittende verzekering.  Deze verzekering moet voldoende inzittenden dekken voor het vervoer van 

het aantal kinderen. Dus: een inzittende verzekering voor 5 personen geeft ruimte voor maximaal 4 kinderen in je 

auto. De leerkracht vraagt na bij de ouders die rijden of er een inzittende verzekering aanwezig is, als dit niet het 

geval is, maken we geen gebruik van dit vervoer. 

De uitzonderingen 

Kinderen vanaf 3 jaar mogen, in incidentele gevallen, de autogordel gebruiken bij vervoer door een ander persoon 

dan de eigen (pleeg)ouder. Namelijk wanneer redelijkerwijs niet verwacht kan worden dat de    bestuurder een   

kinderbeveiligingssysteem bij zich heeft. Het kind wordt dan vervoerd op de achterbank. Het dient hierbij om ver-

voer over beperkte afstand te gaan, zoals bijvoorbeeld een kinderfeestje naar het plaatselijke zwembad. Het begrip 

incidenteel moet letterlijk worden genomen.   

 

http://www.anwb.nl/auto/tests/autostoeltjes?cross-sell_tekst


ICE-Games 

Op donderdag 3 november hebben de groepen 4 t/m 8 deelgenomen aan de ICE Games in 

Alkmaar. De kinderen kregen hier een variatie aan activiteiten aangeboden op het ijs door 

professionele begeleiding. De keuze was ruim! Sjoel de puck, ICE biken, drie op een rij, 

ijshockey, slalommen, zeehondenrace en… discoschaatsen! 

Het was een fantastische en sportieve dag! De kinderen en wij hebben enorm genoten! 

 

 

Zie ook: https://

www.demeentalkmaar.nl/icegames. 

 

 

Een verslag van de kinderen uit groep 8a is te lezen achterin deze Nieuwsbrief  

 

……………………………………………………………………………….. Advertentie ……………………………………………………………………... 

Door Nienke Eilander 

Vanuit een pilot binnen ons bedrijf is een partij Chromebooks retour gekomen. Deze Chromebooks zijn korte tijd 

gebruikt en nog prima inzetbaar. Alle Chromebooks hebben een werkgeheugen van 4GB, verschillende afmetingen 

qua scherm en ook de datum tot waarop zij automatische updates krijgen verschilt. In de bijlage zit een overzicht 

van de Chromebooks die op dit moment beschikbaar zijn. Hierbij zit ook een link met daarin de specificaties per 

model.  Onze ervaring is dat de Chromebooks (zeker privé) nog tot een jaar na het verlopen van de automatische 

updates gebruikt kunnen worden.  

Optie a. Mocht je interesse hebben in een Chromebook kun je een email sturen aan n.eilander@vivantus.nl ik kan 
dan het Chromebook voor je mee nemen 

Optie b. Vrijdag 18 november neem ik de voorraad Chromebooks mee en kun je in de centrale hal een Chromebook 

over kopen. Neem in dat geval even contact met mij op. 

 

mailto:n.eilander@vivantus.nl


 Schaatsen met de groepen 8 

 

(8:30) Op school. 

We kwamen aan om iets voor 8:30 op school. Ongeveer een week geleden stond het al in Socialschools dat we    
gingen schaatsen. Moeders van de kinderen uit de groepen 8 hebben opgegeven dat ze wilden rijden. Groep 8a 
keek bij juf Laura in welke auto ze zaten. Ook bij groep 8b, alleen die keken op het digibord waar juf Hanneke het 
had opgeschreven. 
Je mocht helaas niet zelf kiezen waar je zat. Sommige kinderen vonden hun groepje eerst niet leuk, maar dat       
veranderde zodra we in de auto zaten, want het was toch wel gezellig in de auto´s!  
 

 (9:00) Bij de schaatsbaan. 

 

Bij de schaatsbaan: alle groepjes stapten uit de auto om vervolgens te wachten tot iedereen binnen was. Toen    
iedereen bij de ingang was werden we meegenomen door het 
personeel en gingen we de schaatsen aan doen. Als je de 
schaatsen aan had mocht je de baan op, nadat het personeel 
alles had uitgelegd over de spellen die we gingen spelen.  
 

(9:10) De uitleg. 

Iedereen moest op een bankje gaan zitten, toen kwamen 3   
jongens van ongeveer (18-23) jaar naar ons toe. We moesten 
zeggen wat onze schoenmaat was. 1 voor 1 gaven ze onze 
schaatsen. Iedereen deed hun schaatsen aan, daarna legden ze 
uit wat we wel en niet mochten doen. We gingen op de baan.  
Schaatsen maar!  
 

(9:20) schaatsen 

Na de uitleg mochten we vrij gaan schaatsen of we mochten spellen doen zoals ijshockey, ijs fietsen en slalom.   
Iedereen deed z'n eigen ding. Sommige mensen deden het goed, maar soms vielen ze, 
maar dan werden ze wel geholpen door andere kinderen uit de klas! We werkten dus   
samen. We mochten niet op de grote  ijsbaan, dat vonden we best wel jammer, maar 
we hebben het alsnog super leuk gehad! Er waren ook zeehondjes die gingen we op 
elkaar vuren en er was ook een race waar we aan mee mochten doen. Je moest met 
een tweetal en een zeehondje een bocht maken en weer terug en een boks geven    
aan het personeel. We hadden 4 winnaars: Fre en Helena + Dani en Joep. Na een      
half uur  schaatsen gingen we even wat eten ( je mocht zelf bepalen wanneer je                
wilde  eten & drinken) Daarna mochten we nog even schaatsen en moesten we even 
een foto maken. We gingen nog even schaatsen en toen was het klaar. We vonden het  
super leuk!     
 

bloopers : }  
1: juf Laura viel achterover op haar kont, terwijl ze een foto maakte ( met haar telefoon gaat het goed en we hopen 
met haar ook) 
2 :bij een zeehond schaatsrace vielen mensen van hun zeehondje af. 
3: Bij het hockeyen viel bijna iedereen! 
4: Ook bij het fietsen gleden mensen uit!  
 

(11:10) Na het schaatsen. 

We waren klaar en deden onze schaatsen uit. Dat duurde wel even. We liepen tegelijk met de groepen 8 weer naar 
buiten. Weer in hetzelfde groepje in de auto en we waren weer op school! 
 
Dit was de mini krant van het schaatsen! We hopen dat jullie het leuk vinden!  
 
gemaakt door:Noor,Sophia,Fre en Sarah. 

 

 


